

English version below!

Prüfungsanmeldung über FlexNow für sprachpraktische Lehrveranstaltungen des Sprachenzentrums (SZ) im WS 2025/26

Sprachkurse im Bereich Deutsch als Fremdsprache (DaF)

Sprachkurse für Hörer aller Fakultäten (HaF)

Sprachkurse für Studierende der philologischen Studiengänge

Wirtschafts- und Fachsprachenkurse

Anmeldung:

von 13.10.2025 (ab 10:00 Uhr)

bis 09.11.2025 (23:59 Uhr)

Abmeldung:

von 13.10.2025 (ab 10:00 Uhr)

bis 25.01.2026 (23:59 Uhr)

Für Studierende, die sich aus verschiedenen Gründen nicht über Flexnow zu den Prüfungen des Sprachenzentrums anmelden können, wird in der Zeit vom 27.10. bis 09.11.2025 (3. und 4. Vorlesungswoche) ein Link zum ‚Prüfungsanmeldetool des Sprachenzentrums‘ in den jeweiligen Kurs-VCs freigeschaltet.

Die Registrierung im Anmeldetool gilt als fristgemäße Prüfungsanmeldung.

Es wird ausdrücklich darauf hingewiesen, dass nachträgliche Prüfungsanmeldungen ausgeschlossen sind. Eine Prüfungsteilnahme ohne fristgemäße Anmeldung ist nicht möglich!

Studierende, die im WS 25/26 noch bereits begonnene **Altmodule (Modulbeginn vor WS 2024/25) in Wirtschaftsenglisch** abschließen müssen, beachten bitte Folgendes:

Für die Altprüfungen

Business English I, II, IV, V gelten die Anmeldefristen für ‚**zentrale Prüfungen**‘ des Prüfungsamtes, die Sie unter dem folgenden Link finden:

<https://www.uni-bamberg.de/pruefungsamt/anmeldung-zu-zentralen-pruefungen/>

Für die Altprüfungen

Business English III, VI, VII, VIII gelten die Prüfungsanmeldefristen des Sprachenzentrums:

Anmeldung:

von 13.10.2025 (ab 10:00 Uhr)

bis 09.11.2025 (23:59 Uhr)

Abmeldung:

von 13.10.2025 (ab 10:00 Uhr)

bis 25.01.2026 (23:59 Uhr)

English version:

Exam registration via FlexNow for practical language courses at the Language Center (SZ) in WS 2025/26

Language courses in the field of German as a foreign language (DaF)

Language courses for students of all faculties (HaF)

Language courses for students of philology courses

Business and specialist language courses

Registration:

from 13.10.2025 (from 10:00 a.m.)

until 9.11.2025 (23:59)

Deregistration:

from 13.10.2025 (from 10:00 a.m.)

to 25.01.2026 (23:59)

For students who, for various reasons, cannot register for the Language Center examinations via Flexnow, a link to the ‘Language Center examination registration tool’ will be activated in the respective course VCs in the period from 27.10. to 09.11.2025 (3rd and 4th week of lectures).

Registration in the registration tool is considered to be a timely exam registration.

It is expressly pointed out that subsequent exam registrations are excluded. It is not possible to take an examination without registering by the deadline!

**Students who still have to complete
old modules (module start before WS 2024/25) in Business English
in WS 25/26, please note the following:**

**For the old examinations
Business English I, II, IV, V, the registration deadlines for ‘central
examinations’ of the Examination Office apply, which you can find
at the following link:**

<https://www.uni-bamberg.de/pruefungsamt/anmeldung-zu-zentralen-pruefungen/>

**For the old examinations
Business English III, VI, VII, VIII, the examination registration
deadlines of the Language Center apply:**

Registration:

from 23.04.2025 (from 10:00 a.m.)

until 18.05. 2025 (23:59)

Deregistration:

from 23.04.2025 (from 10:00 a.m.)

to 13.07.2025 (23:59)